
Styrelsemöte 23-11-21 

Plats: Lindgrens bygg 

Medverkande: Sussie, Sofie, Henrik, Jonas, Jenny, Pierre 

 

 

Ekonomi 

 
565.000:- på kontot. Bussarna kommer löpande. En del andra fakturor att betala 

förnärvarande uppgår de till  22.000:-. Hallhyra och Innebandykungen är betalda.  

Busskostnaden för familj är 400:-, felaktig QR-kod i bussarna. 

Minnesfonden: 5000:- 

Swishen: 0:- 

72.000:- i kommande intäkter. En del av dessa är sponsring till lag som kommer gå vidare 

till lagkassor.  

Helgerna går inte riktigt ihop sig, bussar och domare kostar. A-lagsmatcherna går plus. 

Förslag att höja medlemsavgifterna för de yngre åldrarna, tas till årsmöte. 

Över 230 medlemmar nu. 

 

Domarutbildning 
 

Sofie bokar en dag. Ungdomsdomare. Vi hade en utbildning förra året. Brist i appen att 

fler än två kan välja samma match. 

Simon Lidh vill ev. utbilda sig vidare.  

 

Lokal 

 
Vi säger upp nuvarande lokal samt tillhörande försäkring. (Jonas) 

Förråd till matchkläder, skyltar, pärmar diskuterades. Lokalen anses användas för lite till 

den kostnaden. 

 

Pokalskåp 

 
Vi har fått OK att sätta upp hylla i simhallen för pokaler. Vi tittar vidare på skåp med rätt 

sorts glas. 

 

Cuper 

 
Kompensation till ledare med 500:-/natt. Max två cuper per säsong. 

Policy för detta tas fram (Jenny och Sofie) 

 

 



 

Målburar 

 
Två stora och två mellan beställs. Banken har sponsrat detta med 5000:-. 

 

Sarg 

 
Nya stroppar behöver köpas in. Alexander köper in detta. 

 

Sargpatrull 

 
Tidigare fanns sargpatrull samt handdukar. Henrik kollar med äldre pojklag om två 

stycken kan ta varje A-lagsmatch. 

 

Lagkassa 

 
Bra att informera till lagen om att banken erbjuder denna tjänst.  

 

Johan Carlsson 

 
Har erbjudit sig att dels ingå i styrelsen samt köpa in matchställ som sponsring. Vi kollar 

om han vill ingå som suppleant. 

 

Reservställ 

 
Svarta onumrerade shorts behövs. 20 stycken. Kollar med Johan Carlsson om fakturan. 

Sussie beställer. 

 

SSL-resa 

 
Vill vi åka på SSL-resa tex Pixbo-Falun (tjej). Innebandykungen kan ordna 

resa/biljetter/evenemang. Vi kan inte titta på de fulla matcherna men övriga. 

Sussie kollar med Alex om de kommit fram till något. Förslagsvis 50st så fyller vi en buss. 

 

 

Skollovsinnebandy 

 
Bra intäktstillfälle att ordna något. Helger eller skollov. Går det ev. att söka bidrag från 

kommunen? 

Förbundet kan komma ut för att ragga medlemmar, finns en satsning på tjejer.  



 

Golv 

 
Golv på rulle där man kan trycka reklam. Denna punkt bordläggs tillsvidare. Jonas kollar i 

alla fall pris.  

 

Fasträntekonto 

 
Binda på ett år, förslagsvis 200.000:- ger en ränta på ca. 8000:- 

Förslaget godkändes. 

Jenny Thorsson är medkontohavare. 

 

 

16. Förbundet deltar 
 

Viktor från förbundet deltar via Teams-länk. Sussie informera om klubbens nuläge.  

Förslag att byta ut dagläger i Fristad mot Tranemo en gång. Förslag påsklov eller 

nästkommande höstlov.  

Tisdag 2/4 2024, både pojkar och flickor, vi bokar detta i Tranemo. Ålder 2009 och 2010. 

Anmälan öppnar i februari.  

27/1 finns målvaktsutbildning för målvaktsträning i Vårgårda. 

Informerar om Framsteg tjejer. 

 

17. Övrigt 
 

Till nästa år skickar vi ut kontrakt om matchställ, så att vi kan fakturera kostnad vid ej 

tillbakalämnade ställ. (Jenny och Sofie kollar på en ev. digital lösning för detta.) 

 

Ambjörnarps plåtslageri vill att ett telefonnummer döljs/tas bort. (Henrik) 

 

Sussie och Jenny var hos Tranemo kommun och träffade föreningsutvecklare Lizzie 

Forsman.  

Utmärkt förening är på gång, kommunen återkommer med tid.  

 

 

Nästa möte tisdag 19/12 

 

 

 

 

___________________________  ________________________ 

Sofie Svensson, justerare    Jonas Nydén, justerare 

 



 

 

 


